
Martin Forsén, RocketLabs, var inbjuden för att klargöra Södras avtal angående Eeway. Efter den redogörelse

som Martin gav, beslöt styrelsen att avsluta kontraktet gällande Eeway. MM kontaktar Martin Forsén.

§§ 183 Mötets öppnande

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 184 Föregående protokoll

Protokoll 2022.10 godkändes.

§§ 185 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 186 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god.

§§ 187 Styrelsens planering



Arbets - och planeringsdag 29/10 på Ring Knutstorp. MR har fått ett bra pris på hyran.MR har bokat lokal.
MA kontaktar MR angående lunch och fm-fika. Styrelsen måste också anmäla sig. Bilkonferens Syd; JP köper
band i olika färger till konferens, galamiddag och ungdomar under 18 år (ingen alkohol) JP beställer choklad
med Södras logga. Delas ut till alla som är med på konferensen (inte galamiddag). De klubbarna som betalar
för sina medlemmar ska skicka en lista med namnen till LN. Detta för att underlätta, att se vem som har
betalt. Gäster som ska bjudas in till BKS, Claes Elofsson, Pernilla Karlsson, Frankie Larsen, Martin Nilsson,
Ninna Hansson Engberg, Roger Engström, Anna Nordqvist, Valberedningen(södra). Sportgrenskommittéerna
bjuder själva in utskott och sportgrenskoordinator. I protokoll 2022.7 togs frågan upp om snabba korta
möte. Vi testar detta from nu. Finns det inget så ställs mötet in. På arbetsdagen 29/10 ska vi behandla
stadgeändringar, presenter och inbjudan till SBK. Förslag från JP att dela upp ansvaret för ordf.möte,
uppstarts o planeringsmöte, BKS. De som ansvarar, bokar lokal, mat skriver, agenda och bjuder in till mötet.
Det blir MM och PP som ansvarar för ordförandemöte, 2 st. MR och MA för uppstartsmöte och
planeringsmöte, 2 st. BKS ansvarar JP, LS och MA för, Profilkläder som finns kvar ska läggas ut till försäljning.
LN kollar vad som finns och PP skickar till JP som lägger det på hemsidan. Angående nomineringar kom
frågan upp, varför bästa ungdom, kvinna och man får presentkort och inte de andra som är vinnare.
Styrelsen beslöt att ge alla vinnarna ett presentkort på 2000:- o galamiddag  och placering 2 o 3 får
blommor och galamiddag.

§§ 188 Styrelsens rapportering.

Möte med Sören Emmervall ang nya hemsidan. Ingen ny information. Ordförandemöte 21/9. Blev ett bra
möte. Möte med RB klubbarna 5/10. 4 klubbar kom, 8 var inbjudna. Gick igenom DM regler. 1 DM tävling
2023 och det utsågs 2 st som var intresserade av att ingå i en RB kommitté. LS kontaktar valberedningen
som i sin tur kommer att kontakta de som var intresserade. Fått mail om nominering. JP hänvisade till rätt
mailadress och vilka kriterier som gäller.

§§ 189 SBF info

Påminnelse om workshop Jönköping 30/10.Inbjudan till information om ny utbildningsstrategi 2/11 kl 19,

via Teams. Mail från Disa angående distriktens årsmöte 2023, LS har skickat info till henne,

§§ 190 Sportgren/SGA

Valberedningen har kontaktat Mikael Skogh FRCK och Peter Larsson Tomelilla MK. Styrelsen beslöt att
tillsätta dessa två i den nya RB kommitté n. Kan gärna vara en till. Har kommit förslag till ny ansvarig för
Säkerhet Arena. MM kontaktar valberedningen, som får kontakta den intresserade.

§§ 191 Utbildning

Miljöutbildning söndagen 2/10 kl. 10. 29 klubbar var representerade, totalt var vi 45 st. Mycket uppskattat.

§§ 192 Inkommen post



A-licenser. En licens kunde godkännas. Två st var meriterna gamla (pga av pandemin). PP kollar med utskott
om det finns något undantag gällande pandemin. En licens var för lång tid sedan kursen gicks. MM
kontaktar vederbörande. En licens var en B-licensansökan, som redan var ok från SBF. Mail från Rf SISU
Halland, mail från Rf SISU Skåne, mail från Rf, mail från Region Blekinge. Mail från Claes med inbjudan till
Sportgrens konferens CL Racing BREDD. MA har svarat på ett mail ang drifting. MM vidarebefordrat mail ang
folkracepoäng. Racerapport från Jessica Pålsson VM i Spanien. Hon ska skicka in ansökan om resebidrag.
Racerapport från Magnus Berg VM i Spanien, ansökan om resebidrag. Mail från Lukas Ljungbäck, SGA
virtuellt, han vill veta om det är ok att använda pengarna från tävlingsavgifterna till medaljer till pristagarna i
Sydsvenska Mästerskapet i Virtuell Bilsport. MA svarar; Nu har vi haft styrelsemöte och vi i styrelsen ser
gärna att ni har er prisutdelning i samband med vår Bilsport Konferens Syd den 14 januari under
galamiddagen på kvällen. Hade varit ett bra tillfälle att uppmärksamma er sportgren och en trevlig grej. Om
så blir fallet så blir pristagarna bjudna av distriktet. 

Annars så har vi en handlingsbeskrivning som hänvisar till var priser skall beställas. 
Tobias Ebbeson mail ang DM tävling i RB, skickar vidare till RB utskottet. Mail från Ungdomsgruppen.

Incidentrapport, MM kollar med Claes om det är något som vi ska ha eller det bara ska skickas direkt till SBF.

§§ 193 Ärendebank

Inget att rapportera.

§§ 194 Övrigt

Inget att rapportera.

§§ 195 Nästa möte

2211108

§§ 196 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson


